
خبرنگار :مارال رنگ را چگونه 
می بینید؟

امیرجعفری کیا: با توجه به اینکه 
عم��ده تجربیاتم در این ش��رکت 
ش��کل گرفته ،اعتقاد دارم بهترین 
موفقیت، روند رو به رشد در تولید 
اس��ت ک��ه  با تلاش و کوش��ش 
جمعی پدیدار خواهد گشت از این 
رو شاهد هستیم که این تجربه در 
واحد مارال  ابتدا س��یر صعودی و 

مطابق برنامه را طی کردوتوانست 
پله ه��ای موفقیت را یکی پس از 

دیگری طی کند.
خبرنگار:تا کنون چه موفقیت 

هایی کسب کرده اید؟
زمین��ه  در  کی��ا:  امیرجعف��ری 
و سیس��تم  کیفی��ت   ، مدیری��ت 
سنجش مشتریان و استانداردهای 
مربوط را اخذ و به طور معمول می 
توانم بگویم ،س��الانه حداقل یک 

ل��وح تقدیر در زمینه های مختلف 
از نهاد ه��ای اجرای��ی و نظارتی 
دریافت کرده ایم که این مس��ئله 
گویای پویایی شرکت مارال رنگ 

است.
خبرنگار :از محصولات جدید 
مارال رنگ چه اطلاعی دارید ؟

امیرجعف��ری کی��ا: ب��ا توجه به 
مطالعاتی که از سال 1385 برای 
تحقیق، روی نوع جدیدی از مرکب 

قائم مقام مدیرعامل صنایع شیمیایی مارال

 رضایت مشتریان و کارکنان هدف 
نهایی شرکت است

امیرجعفری کیا 29 س�اله 
،دارای مدرک کارشناس�ی 
دانش�گاه  از  حس�ابداری 
سراس�ری ارومی�ه اس�ت 
وی از سال 1380 فعالیت 
صنعتی خ�ود را در صنایع 
آغ�از  م�ارال  ش�یمیایی 
م�ی کن�د و در واحده�ای 
آزمایشگاه،  تولید،  مختلف 
مدیری�ت  و  حس�ابداری 
فعالیت صنعت�ی خود را به 
عرصه ی عمل می رساند.  
مدیرعام�ل  مق�ام  قائ�م 
صنای�ع ش�یمیایی م�ارال 
می گوید: چش�م ان�داز ما 
برای آینده افزایش س�بد 
محصولات است و با توجه 
به طی�ف گس�ترده ای که 
مرک�ب ترافی�ک دارد این 
امر محقق می شود. در زیر 
متن گفت و گوی خبرنگار 
ماهنامه تولید مصرف را  با 
نامبرده می خوانیم که امید 
واریم مورد توجه شما قرار 

گیرد.
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آغاز شد، توانستیم از سال 1387 با 
بازاریابی که از قبل صورت گرفته 
بود نمونه آزمایش��ی را تولید کنیم 
و با توجه به اس��تقبال گسترده که 
با آن روبرو ش��دیم در این شرایط 
رکود و بازار بد اقتصادی توانستیم 
60 درصد افزایش فروش. بوجود 
آوریم در نتیجه سیس��تم به لحاظ 
کیفیت و رضایت مش��تری با رشد 

خوبی روبرو شد.
مرحله بعدی استارت فاز توسعه 
بود که مهم ترین قسمت عملیات 
 EFQM س��ازمانی  تعالی  مدل 

بود.
:ب�زرگ  خبرن�گار 
در  مش�کل  تری�ن 
سال گذش�ته برای 

شرکت چه بود؟
کی��ا:  امیرجعف��ری 
تش��دید تحری��م ها و 
ناکارآم��دی بان��ک ها 
بود  مشکلی  بزرگترین 
ک��ه با آن روبه رو بوده 

ایم . 
خبرنگار: چشم انداز 
را چگونه می بینید؟

کی��ا:   امیرجعف��ری 
انداز م��ا برای  چش��م 
س��بد  افزایش  آین��ده 
اس��ت  محص��ولات 
و ب��ا توج��ه ب��ه طیف 
گسترده ای که مرکب 
ترافی��ک دارد حداق��ل 

یک محص��ول به آن اضافه کنیم 
و گزینه های مهم مشخص شده  
در ح��ال بررس��ی نهای��ی جهت 

تصمیم گیری است،
افزای��ش  دیگ��ر   ن��گاه  از 
رضایتمندی مش��تریان و کارکنان 
را در دس��تور کار ق��رار داده ایم و 
بهبود سیستم مدیریت که در حال 
حاض��ر با توجه ب��ه آن چه عنوان 
شده است در مجموع و در جایگاه 
ممتازی قرار دارد، ولی در مجموع 
ن��گاه جهان��ی به چنین مس��ایلی 
داریم که می تواند انگیزه ای برای 
تلاش مجدد ما ش��ود ،امیدواریم 

عوامل بیرونی و مشکلات اداری 
که ام��کان هرگونه تصمیم گیری 
را س��لب می کن��د بهبودپیدا کند 
ت��ا بتوان طب��ق زمانبندی در نظر 
گرفته شده بتوانیم امور مربوطه را 

به سر منزل مقصود برسانیم.
 خبرن�گار : تاثی�ر واردات 
ب�ر تولید ش�ما چگون�ه بوده 

است؟
امیرجعفری کیا: در مورد  رنگ 
ترافی��ک تعرفه کنترل ش��ده ولی 
در م��ورد مرکب تعرف��ه در حدی 
اس��ت که قاب��ل رقابت ب��ا تولید 
داخل��ی اس��ت،در نهای��ت  ما در 
سال گذشته توانستیم در رقابت با 
کالای اروپایی مشابه موفق شویم 
و نق��ش آن را در ب��ازار داخل کم 

رنگ کنیم .
 در ش��رایط کنون��ی ش��رایط 
رقابت برای ما مس��اوی نیست و 
حتی مواد اولیه ما به سختی تهیه 
می شود، امکانات و تسهیلات به 
راحت��ی در اختیار تولید کننده قرار 
نمی گیرد و برای مسائل کوچکی 
همچون سوخت زمستانی ما دچار 
مشکل هس��تیم ، اگر شرایط ما با 
یک تولی��د کننده هم 
صنف در اروپا برابر بود 
و آن دید جهانی که بر 
حاکم  هایشان  شرکت 
اس��ت بر ما هم حاکم 
می ش��د ب��ه نظر من 
تعرف��ه اگر هم کم بود 
می توانستیم به خوبی 
رقاب��ت کنی��م ولی ما 
شرایط  حاضر  حال  در 
نداریم  رقابتی  مساوی 
و در ای��ن ش��رایط نا 
برابر دفاع از تولید ملی 
کالای  از  حمای��ت  و 
مل��ی و افزایش تعرفه 
بر  توان��د مرحمی  می 
صنعت  کهن��ه  زخ��م 
گران به حساب آید.  
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